
Dagsorden, skolebestyrelsesmøde d. 15/12 kl. 19.00-21.00 på afd. Byen 
 
Forældrerepræsentanter: Susanne Lund, Øst - IB; Susan Grønbech Kongpetsak, Byen – 3.E & 5.E; 
Michael Stensgaard Toft, Øst – 1.B; Andrea Skov – Øst, 3.A; Mads Mellin, Byen – 0.E; Rajesh 
Jayantilal Bhatt, Øst – 4.A; Anders Strandgaard Olsen, Byen – 2E & 4E; Nina Nourani, Byen – 0E, 3D 
& 6D; Grylle Anna Beck Carstensen, Øst – 1A 

Medarbejderrepræsentanter: Morten Nielsen, Øst – Birgitte Karlsen, Byen 

Elevrepræsentanter: Adeline Anton-Geraad, Øst - Astrid Signora Ordon, Byen  

Ledelsesrepræsentanter: Palle Pors, Ulrik Lindorf Christensen 

Gæster: 

Fraværende: Grylle, Susan 
 
Dagsorden: 

Punkt Tid Proces Referat 
Mødet foregår på afd. Byen – lokale 108    

1. Godkendelse af referat.  5 min 
19.00-
19.05 

Beslutning Godkendt 

2. Nyt fra personalet 10 min 
19.05-
19.15 

Orientering Der arbejdes videre med 
venskabsklasser, og senest 
har der været juleklippedag.  
Temperaturen indendørs 
fylder en del i øjeblikket. Der 
er store forskelle, men der er 
koldt flere steder.  
Et nyt projekt for at 
understøtte elever med 
særlige behov blev drøftet i 
indeværende uge. Det træder 
i kraft til januar. 
Skolen har taget de nationale 
overgangstests. Lærerne 
vurderer dem generelt bedre 
end de tidligere tests om end 
ikke ligefrem gode.  

3. Godkendelse af mad & måltidspolitik 5 min 
19.15-
19.20 

Beslutning Vedtaget 

4. Cykling til skole for elever (Anders) 15 min 
19.20-
19.35 

Drøftelse Punktet udspringer af det 
nyligt afholdte dialogmøde. 
Det politiske udvalg har 
ønsket det drøftet på lokale 
skolebestyrelsesmøder.  



Det drøftes at der arbejdes 
med cykelstier i kommunen, 
og at der tidligere har været 
kampagner for at fremme 
cyklingen til skole. Astrid 
fortæller at elevrådet også 
har snakket om det.  
Et fundament i processen er 
skolens fokus på 
trafiksikkerhed og cykling bl.a. 
ved at inddrage cykling i f.eks. 
pfag.  
Generelt er det 
fornemmelsen at der faktisk 
er mange børn der cykler, da 
cykelskurene ofte er fyldt, 
eller på anden vis bevæger sig 
til skole på Ørkildskolen, hvor 
andre skoler qua eksempelvis 
beliggenhed har en mindre 
andel.  
Skolebestyrelsen udvider 
drøftelsen til at tale om 
selvtransport, da det bestemt 
også er fint at have børn der 
går i skole eller tager bussen 
for den sags skyld.  
Det foreslås at elevrådet 
foretager en rundspørge af, 
hvor mange der transporterer 
sig selv, og resultatet tages op 
på et kommende SB møde. 

5. Nyt fra elevrådet  15 min 
19.35-
19.50 

Orientering Elevrådet har evalueret på 
fodboldarrangementet, der 
blev afholdt fælles på de to 
afdelinger. Der var enighed 
om at det var et godt 
arrangement. Astrid spørger 
ind til elevrådets budget. Palle 
svarer på dette.  
Et andet punkt er opdeling af 
skolegårdene – lidt a la under 
corona, da der var mere 
tydelighed om hvem der var 
hvor. På begge afdelinger har 
der i dette skoleår været 
åbnet mere op som en slags 
modreaktion på opdelingen. 
Birgitte har lovet at bringe 
elevrådets holdning videre til 
et afdelingsmøde.  
Drøftelsen breder sig ud til en 
generel snak om 6. årgang og 
hvad der gøres for at dette 



skoleår bliver endnu bedre og 
modvirke evt. tendenser til at 
blive ”store” for hurtigt.  

Kort pause  5 min 
19.50-
19.55 

  

6. SFO og børns trivsel (PP) 15 min 
19.55 
20.10 

Orientering Palle fremlægger en samlet 
plan for børns trivsel, der 
omfatter både skole og SFO. 
Planen er fremlagt for 
personalet og vil tage 
udgangspunkt i skolens 
børnesyn. Planen kigger 3 år 
frem og skal følges tæt og 
være målbar. Overskriften er: 
Børns trivsel – det gode 
skoleliv. 
En reminiscens af dette er et 
skema for understøttende 
indsatser, der starter op til 
januar 2023. Indsatsen og 
skemaet er præsenteret for 
personale i denne uge.  
SFO’en på Øst kan opleves 
som opdelt imellem almen og 
funktionsklasse. Dette er der 
fokus fra ledelsens side.  

7. Økonomi (PP) 30 min 
20.10-
20.40 

Drøftelse Palle præsenterer budgettet 
for skolebestyrelsen. Der 
forventes et minimalt 
overskud, hvilket er positivt 
set i lyset af kommunale 
besparelser. Budgettet 
sendes med referatet. 

8. Orientering fra ledelsen 
 

15 min 
20.40-
20.55 

Orientering - Der skal findes nyt 
lederskab til 
juniorklubben 

- Der har været 
uheldige episoder 
med forældre og 
skolepatruljen på 
afd.Øst. Dette er nu 
politianmeldt 

- Der er i øjeblikket et 
par langtidssyge på 
skolen.   

9. Evt. 5 min 
20.55-
21.00 

 Mads har sendt et forslag 
rundt til forældredag. Der 
kigges på dette til næste 
møde 

Resultat af elevrådets rundspørge til cykling etc. 
 
 



 


